
ΛΑΙΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ 
 
 
 
3η ΕΠΕΡΩΤΗΣΗ 
 
Σε ποιο στάδιο βρίσκεται το έργο του περιφερειακού δρόμου Καλαμιτσίου στη 
Λευκάδα; 
 
Επαναφέρουμε το θέμα του επαρχιακού δρόμου στο Καλαμίτσι Λευκάδας ως επερώτηση. 
Θέλουμε να ενημερωθούμε για τις ενέργειες που έχουν γίνει μέχρι σήμερα από τον Οκτώβρη 
που είχαμε επισημάνει για μια ακόμα φορά, το μεγάλο πρόβλημα στην περιοχή. Επίσης, να 
ενημερωθούμε για το χρονοδιάγραμμα ολοκλήρωσής του. Γνωρίζουμε ότι έχει ξεκινήσει η 
διαδικασία των απαλλοτριώσεων. 
  
            Για μια ακόμη φορά θέλουμε να επισημάνουμε ότι το Καλαμίτσι είναι ένα χωριό με 
αυξανόμενο τουριστικό ρεύμα τόσο για την ίδια την περιοχή όσο και για τις άλλες παραλίες 
της δυτικής ακτογραμμής της Λευκάδας. Το καλοκαίρι η κατάσταση είναι ασφυκτική. Ο 
επαρχιακός δρόμος για την εποχή κατασκευής του ήταν επαρκής όμως όχι για τις σημερινές 
συνθήκες. Τα φανάρια που τοποθετήθηκαν δεν έχουν φέρει ουσιαστικό αποτέλεσμα.  
  
 
            Για παράδειγμα τα ασθενοφόρα περνάν με δυσκολία σε σημείο που καθίσταται 
απαγορευτική η διέλευσή τους. Επίσης, στην περιοχή υπάρχει δάσος περίπου 70 στρεμμάτων 
και δεν υπάρχει δρόμος για την πυροπροστασία αλλά ούτε και άλλη δίοδος διαφυγής σε 
περίπτωση πυρκαγιάς.  
  
Όπως έχουμε επισημάνει και σε άλλες συνεδριάσεις του Περιφερειακού Συμβουλίου 
κρίνουμε απαραίτητη τη δημιουργία της παράκαμψης του Καλαμιτσίου.  
 
ΕΠΕΡΩΤΑΤΑΙ η κα Περιφερειάρχης: 

1. Πόσο έχει προχωρήσει το έργο μέχρι σήμερα? 
2. Πότε προβλέπεται η ολοκλήρωσή του? 

 
Οι περιφερειακοί. σύμβουλοι: 
Γκισγκίνης Ν., Κεφαλληνός Δ., Κολυβά Ε., Μπαλού Α. Χαραλάμπους Μ.. 

  
 
 
 
 
 


